
Schriftelijke vraag1:

Vraagnummer: S- 590 (2022-002900)

Datum indiening: 2 februari 2021

Onderwerp: nachtbussen

Naam indiener: Janita Hanekamp-Janssen, D66 Overbetuwe

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
Door de coronacrisis en de sluiting van de nachthoreca zijn ook de nachtbussen vanuit 
Arnhem en Nijmegen gestopt met rijden. Volstrekt logisch gezien de nachtbussen vooral 
werden gebruikt door uitgangspubliek in Arnhem dan wel Nijmegen. Er komt ooit weer een 
tijd post corona waarbij ook de nachthoreca weer opengaat. Nu bereikt ons het signaal dat 
de nachtbussen definitief uit de dienstregeling worden geschrapt. Het college van de 
gemeente Lingewaard heeft een brief gestuurd naar de provincie hierover. Deze lijn rijdt 
echter ook naar station Elst waardoor het ook de inwoners van Overbetuwe treft.

Onze vragen.
 
1) Klopt het signaal dat de nachtbussen uit de dienstregeling geschrapt worden?
 2) Zo ja, welke acties is het college van B&W voornemens te nemen om de voorgenoemde 
schrapping tegen te gaan? 3)
 Zo nee, wanneer wordt de nachtbussen dienstregeling dan weer hervat?
 4) Wat is de mening van het college over de opheffing van bovengenoemde haltes voor lijn 
33?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Janita Hanekamp-Janssen, D66 Overbetuwe

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.


